
 
 
PRIOPĆENJE 

Sa 7. sjednice Školskoga odbora OŠ Brajda,  

održane 29. studenoga 2022. godine s početkom u 16:30 sati 

 
Sjednici su nazočili članovi Školskoga odbora: Martin Miharija, Svjetlana Pantoš, Zvjezdana 

Pupčević, Irena Vukosavljević, Maja Kuvač i Petra Karanikić  te ravnateljica škole Adriana 

Rubignoni-Cecić 

 

Odsutna je bila Korina Zoretić 

 

Zapisnik je vodila tajnica Jasminka Mataja 

 

Predsjednik Školskoga odbora Martin Miharija otvorio je sjednicu, utvrdio kvorum te  

predložio sljedeći dnevni red: 

 

1. Zaključak o prihvaćanju Zapisnika sa sastanka održanog 26. listopada 2022. godine 

2. Razmatranje i donošenje Financijskoga plana za 2023.-2025. godinu 

3. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen. 

 

1. Prihvaćen je Zapisnik od 26. listopada 2022. godine 

2. Usvojen je Financijski plan za razdoblje od 2023. do 2025. godine 

3. Nije bilo odluka 

 

Sjednica je završila s radom u 19:00 sati 

 
    KLASA:   003-06/22-02/07 
    URBROJ:  2170-55-07-22-1 

 

 

Zapisnik vodila:      Predsjednik Školskoga odbora: 

Jasminka Mataja, dipl.oec.     Martin Miharija, prof. 

 

 

 



 


